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 مسئولیت های اجتماعی معادن در استان هدفمند شود
 مدیران اقتصادی استان با نظر اتاق منصوب می شوند

7شماره 872 / چهار شنبه - 5 دی ماه 1403

عقب ماندگی جدی در 
زیرساخت های حمل ونقل داریم

تاکید  با  کرمان  استان  پلیس راه  رئیس 
با  استان  راه های  ارتقاء  و  توسعه  حفظ،  بر 
استفاده از فناوری های نوین خاطرنشان کرد: 
»امیدوارم با استفاده از فناوری شاهد کنترل 
سرعت های غیرمجاز خودروها، نظم بخش در 
استان  در  جاده ای  تلفات  کاهش  و  جاده ها 

باشیم«.

چالش های حوزۀ حمل ونقل منعکس 
نشده است

معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم 
این که  بیان  با  نیز  دادگستری استان کرمان 
در حوزه زیرساخت ها به ویژه زیرساخت های 
هوشمند در بخش حمل ونقل با مشکل مواجه 
هستیم، گفت: »در حالی که با آمدن هوش 
متروک  دارد  مسائل  از  بسیاری  مصنوعی 
می شود، ما هنوز با امکانات سنتی و کمترین 
حجم  این  می خواهیم  زیرساختی  اقدامات 

بزرگ مسائل حمل ونقل را پیگیری کنیم«.
حوزۀ  »در  افزود:  قویدل  سیدمهدی 
مشکل  با  نیز  ترافیک  و  رانندگی  فرهنگ 

شاید  و  باید  که  آن گونه  و  هستیم  مواجه 
فرهنگ سازی نکرده ایم«. 

که  مجموعه هایی  »همۀ  داد:  ادامه  وی 
به ویژه  هستند،  فعال  حمل ونقل  حوزۀ  در 
آموزش  زمینۀ  در  دارند  وظیفه  انجمن ها 
آگاهی های  ارتقاء  و  فرهنگ سازی  رانندگان، 

عموم مردم کار کنند«.
حوزۀ  به  مربوط  را  دیگر  مشکل  قویدل 
و  دانست  رویه ها  و  فرایندها  سازوکارها، 
سلیقه ای  اکثرا  »رویه ها  کرد:  خاطرنشان 
است. فرآیندهایی که باید موضوعات را حل 
کند خیلی پیچیده است و ساز و کار مناسبی 
موازی کاری هایی  و  نشده  اتخاذ  شاید  هم 
وجود دارد«. وی تاکید کرد: »باید در این سه 
حوزه بیشتر فعالیت کنیم و به سمت اقدامات 

هوشمندانه برویم«.
وقوع  از  پیشگیری  و  اجتماعی  معاون 
ادامه  در  کرمان  استان  دادگستری  جرم 
کرمان  استان  در  صنایع  و  »معادن  گفت: 
با  هم سوی  اما  داشتند  پیشرفت  خیلی 
آن ها، زیرساخت ها ایجاد نشده و با توجه به 
مسئولیت های اجتماعی ای که معادن دارند، 
باید مشکلاتی مانند تخریب جاده ها، پل هایی 
به  معدنی  مواد  زیاد  بار  حمل  این  با  که 
تعویض نیاز دارند و مشکل دستگاه هایی که 

برای توزین، رصد بار و برنامه های سامانه ای، 
پیگیری شود«. وی اظهار کرد: »واقعیت هایی 
مانند طول جاده ها در استان کرمان، وضعیت 
ترانزیت کرمان و عقب ماندگی جدی که در 
به  داریم  بخش  این  زیرساخت های  حوزۀ 

کشور منعکس نشده است«. 
بسیاری  »راه اندازی  کرد:  تاکید  قویدل 
و  دارد  ضرورت  حاضر  حال  در  سامانه ها  از 
معادن وظیفه دارند بر اساس مصوبات شورای 
ایمنی  کمیسیون  جرم،  وقوع  از  پیشگیری 
راه ها و یا کمیته های تخصصی به این موارد 

عمل کنند«. 

برای توسعۀ حمل ونقل عمومی فکر 
اساسی بشود

در ادامه مدیرکل دفتر حمل ونقل مسافر 
سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای کشور 
حوزۀ  فعالان  و  رانندگان  این که  بیان  با 
و  اقتصادی  بخش  طلایه داران  حمل ونقل، 
هستند،  جاده ها  حوزۀ  در  کشور  اجتماعی 
گفت: »با وجود تنگناها و مسائل و مشکلات 
حوزۀ حمل ونقل، جابه جایی ها به صورت کاملا 
دقیق و با شرایط مطلوبیت زمانی و مکانی در 

حال انجام است«.
حالی که  »در  افزود:  باقرجوان  داریوش 

آلودگی  مانند  مشکلاتی  و  مسائل  با 
ناترازی  محیط زیست در شهرها و همچنین 
باید  گذشته  از  بیش  هستیم،  مواجه  انرژی 
فکر اساسی برای توسعۀ حمل ونقل عمومی 

اندیشیده شود«.
وی ادامه داد: »در حال حاضر حدود ۳۵ 
درصد جابه جایی در مسافت متوسط و بلند 
توسط حمل ونقل عمومی در بخش مسافران 
درصد  به ۷۰  رقم  این  اگر  و  می شود  انجام 
در  را  مطلوبی  بسیار  شرایط  مطمئنا  برسد، 
ایمنی جاده ها ایجاد خواهد کرد و در کنار آن 
مسائلی مانند بهبود مصرف انرژی و کاهش 
آلایندگی های زیست محیطی نیز رقم خواهد 

خورد«.
باقری جوان همچنین با اشاره به تصادفات 
توسعۀ  »نیازمند  کرد:  تاکید  جاده ای، 

حمل ونقل عمومی هستیم«.
وی در پایان بیان کرد: »تضمین و توسعۀ 
زیرساخت های  به ویژه  عمومی  حمل ونقل 
ترانزیت،  و  فرامرزی  همچنین  و  جاده ای 
متضمن امنیت ملی است و پیام امن بودن 

کشور را اعلام می کند«.
رانندگان  از  مراسم  این  در  است  گفتنی 
و شرکت های نمونه حمل ونقل استان کرمان 

تقدیر شد.

ادامه از صفحه 4

آگهی فقدان سند مالکیت
خانم مائده السادات  / عباسی فرزند سیدغلامعباس شماره 
شناسنامه 298۰61444۰ تاریخ تولد 1۳۷۳/۳/1۵ صادره 
سه  مالک  ملی 298۰61444۰   شماره  دارای  کرمان  از 
اصلی  از ۳1  فرعی  پلاک ۵۵۰۵  ششدانگ  مشاع  دانگ 
واقع در بخش4کرمان موضوع سند مالکیت اصلی بشماره 
چاپی 124۵8۰ سری ه سال 99 با شماره دفتر الکترونیکی 
است.ضمن  گردیده  ثبت   14۰۰2۰۳19۰۰۷۰18228
تسلیم دو برگ استشهاد محلی تصدیق امضا شده مدعی 
است سند مالکیت پلاک مزبور بعلت نامعلوم مفقود و در 
اصلاح  باستناد  لذا  نموده  المثنی  مالکیت  سند  خواست 
تبصره یک اصلاحی ماده 12۰ آئین نامه قانون مراتب در 
یک نوبت در تاریخ مندرج در ذیل آگهی میشود تا چنانچه 
با  الذکر  فوق  ملک  به  نسبت  معامله  انجام  مدعی  کسی 
وجود سند مالکیت نزد خود میباشد ظرف مدت 1۰ روز 
پس از انتشار آگهی به اداره ثبت شهرستان کرمان مراجعه 
و اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله تسلیم نمایند در غیر اینصورت پس از مدت مذکور 
نسبت به صدور سند مالکیت المثنی اقدام خواهد شد. ش 

آ 18۵1462 / تاریخ انتشار: 6 /1۰ /14۰۳
اصغر نارويی
رئيس ثبت اسناد و املاك منطقه 1 كرمان

عمدۀ تسهیلات بانک ها مربوط 
به وام های تکلیفی است

این که  بیان  با  کرمان  اتاق  دبیرکل  اقتصاد:  گروه 
گفت:  شده،  خارج  خود  مسیر  از  استان  بانکی  شبکۀ 
»عمدۀ تسهیلات پرداختی مربوط به تسهیلات تکلیفی 
است و خبری از سرمایه گذاری در اصلی ترین بخش های 

استان نیست«.
اعضای هیات  با  استاندار  در نشست  امیری  حسن 
کارگروه  گذشته  »در  افزود:  کرمان  اتاق  نمایندگان 
و  می شد  تشکیل  استان  در  بانکی  تکلیفی  تسهیلات 
نماینده اتاق کرمان در نشست های این کارگروه حضور 
داشت اما مدتی ست از اتاق کرمان برای شرکت در این 
کارگروه دعوت نمی شود که دلیل آن را نمی دانیم«.وی 
اضافه کرد: »همچنین شبکۀ بانکی استان هر سه ماه 
یکبار آمار مورد نیاز را برای تحلیل فعالیت های اقتصادی 
استان در اختیار اتاق قرار می داد که این مهم نیز انجام 

نمی شود و درخواست پیگیری این موضوع را داریم«.
کرمان،  بازرگانی  اتاق  عمومی  روابط  گزارش  به 
امیری همچنین بیان کرد: »از 2۵ سال پیش تاکنون 
همواره استانداران وقت، ورود منابع شرکت های بزرگ 
به سیستم بانکی استان را پیگیری کردند اما تاکنون 
کرمان  فعلی  استاندار  از  که  نیفتاده  اتفاق  مهم  این 
درخواست می شود این موضوع با جدیت بیشتر پیگیری 
شود زیرا با بازگشت این منابع به استان، مسیر توسعه و 

سرمایه گذاری هموارتر خواهد شد«.
دبیرکل اتاق کرمان در بخش دیگری از سخنان خود 
به انجام  بخشی از مسئولیت های اجتماعی اتاق کرمان 
اشاره کرد و گفت: »راه اندازی پویش کرمان دانا با هدف 
احداث 12۰ مدرسه با ۷2۰ کلاس درس ازجملۀ این 
فعالیت هاست که تاکنون 4۵ مدرسه احداث و تحویل 

داده شده و تعداد دیگری نیز در حال ساخت است«.

هیچ گونه تخفیفی برای عوارض 
شهرداری تا پایان سال نداریم 

گروه جامعه: معاون مالی و اقتصادی شهردار کرمان 
بر  آن  تأثیر  و  تورم  نرخ  افزایش  به  توجه  »با  گفت: 
هزینه های صدور پروانه در سال آینده، ضروری است 
پرداخت  به  نسبت  سال جاری  پایان  تا  شهروندان  که 

عوارض خود اقدام کنند«.
سال جاری،  پایان  »تا  کرد:  تأکید  امیرمداح  رامین 

هیچ گونه تخفیفی برای عوارض شهرداری نداریم«.
عوارض  »تخفیف  کرد:  بیان  وی  کرنا،  گزارش  به 
ماده  کمیسیون   ساختمانی،  پروانه  ازجمله  شهرسازی 
برابر  متقاضیان  برای  پایان سال جاری  تا  غیره،  و  صد 
مفاد تعرفۀ عوارض سال 14۰۳ است و در پایان سال 
تخفیفی  هیچ گونه  شهرسازی،  عوارض  پرداخت  برای 

وجود ندارد«.
و  تورم  نرخ  افزایش  به  توجه  »با  افزود:  امیرمداح 
آینده،  سال  در  پروانه  صدور  هزینه های  بر  آن  تأثیر 
ضروری است که شهروندان تا پایان سال جاری نسبت 

به پرداخت عوارض خود اقدام کنند«. 

عضو اتاق کرمان:

کرمان دومین استان محروم 
کشور است

مرکز  ناظر  و  رئیسه  هیات  عضو  اقتصاد:  گروه 
اعضای  با  استاندار  نشست  در  کرمان  اتاق  کسب وکار 
هیات نمایندگان اتاق کرمان بر ضرورت توسعۀ متوازن 
استان تأکید کرد و گفت: »کرمان با وجود اینکه رتبۀ 
نخست محصولات باغی و معدنی را دارد، دومین استان 
عدالت  توزیع  متوازن،  توزیع  و  است  کشور  محروم 

اجتماعی و فرصت های برابر وجود ندارد«.
عباس جبالبارزی با اشاره به اینکه سرانۀ درآمد مردم 
اتاق  و  افزود: »استانداری  از کشور کمتر است،  کرمان 
کرمان می توانند با یک شعار و برنامۀ مشترک اقداماتی 

برای توسعۀ متوازن استان کرمان انجام دهند«.
به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی کرمان، رئیس 
کمیسیون صنعت اتاق نیز با اشاره به ناترازی انرژی بیان 
کرد: »عدم هماهنگی و یکپارچگی در خصوص صدور 
مجوزها و همچنین عدم تخصیص اراضی مناسب، موانع 
بزرگی برای ایجاد نیروگاه های خورشیدی به وجود آورده 

است«.
حامد بدرآبادی یادآور شد: »پیشنهاد ایجاد قرارگاه 
اتاق  از سوی  نیروگاه های خورشیدی  شتابدهی توسعه 
مطرح شده و از استانداری درخواست داریم افرادی مأمور 
به این قرارگاه شوند تا بتوانیم مشکلات سرمایه گذاران 

این حوزه را بررسی و برطرف کنیم«. 

رئیس کمیسیون کشاورزی اتاق کرمان:

استاندار به فریادهای صنعت 
پسته رسیدگی کند

اتاق  کشاورزی  کمیسیون  رئیس  اقتصاد:  گروه 
با  اتاق  نمایندگان  هیات  اعضای  نشست  در  کرمان 
استاندار کرمان با بیان اینکه مشکل روز استان مربوط 
به نمونه برداری و صادرات پسته، مغز پسته و مغز سبز 
پسته به اروپاست، گفت: »نمونه برداری مغز سبز باید هر 

چه زودتر انجام شود و فرصت کمی باقی مانده است«.
تمام  »با  کرد:  تاکید  ترابی موسوی  سیدمحمدرضا 
شرایط نمونه برداری پسته موافق هستیم تا صادرکنندۀ 

واقعی در میدان بماند«.
به  داریم  درخواست  استاندار  »از  کرد:  اضافه  وی 

فریادهای صنعت پسته کرمان رسیدگی کند«.
به گزارش روابط عمومی اتاق کرمان، مظفر محمدی، 
رئیس کمیسیون واردات و تجارت داخلی اتاق کرمان نیز 
بر حمایت از صادرکنندگان در حوزۀ گمرک تأکید کرد 
و گفت: »از مسائل مهم صادرات محصولات کشاورزی، 
ورود خودروسازان در صادرات است که لطمۀ بزرگی به 
درخواست  استاندار  از  بنابراین  می کند  وارد  کشاورزان 

داریم به این موضوع ورود کند«. 

خبر در نشست استاندار با اتاق کرمان مطرح شد؛خبر

توسعۀ استان نقشه راه مشخصی ندارد!

گفت:  کرمان  استاندار  اقتصاد:  گروه 
از  استان  مدیران  انتصاب  راستای  »در 
اتاق کرمان می خواهیم نظرات خود را در 
اقتصادی و مدیران مرتبط  مورد مدیران 

با فعالیت های اتاق ارائه دهد«.
محمدعلی طالبی در نشست با اعضای 
هیات نمایندگان اتاق کرمان افزود: »برای 
وجود  مشخصی  راه  نقشۀ  استان  توسعۀ 
ندارد به همین دلیل سند تحرک بخشی 
از  و  است  تدوین  در حال  کرمان  استان 
نظرات اتاق کرمان در این مسیر استفاده 

می کنیم«.
برای  اتاق  از پیشنهاد  با استقبال  وی 
ایجاد ستاد تحول گردشگری استان، بیان 
اجتماعی  مسئولیت  برنامه های  »از  کرد: 
در ساخت  به ویژه  استان  در  کرمان  اتاق 

مدارس تشکر می کنیم«.
»همچنین  کرد:  اضافه  طالبی 
مسئولیت های اجتماعی معادن در استان 
اقدامات  امیدواریم  و  باید هدفمند شوند 

خوبی در این زمینه رقم بخورد«.
به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی 
و  پسته  مشکلات  برای حل  وی  کرمان، 
استان  معادن  سهم  بازگشت  همچنین 
و  داد  پیگیری  قول  دولتی،  حقوق  از 
نکتۀ  استان  متوازن  »توسعۀ  شد:  یادآور 
مورد  نشست  این  در  که  است  مهمی 
برنامه های  امیدواریم  و  قرار گرفت  توجه 
نامتوازن توسعۀ  رفع  راستای  در   استان 

 باشد«.
استاندار کرمان با بیان اینکه به دنبال 
محقق شدن زنجیرۀ کامل تولید فولاد و 
مس در استان هستیم، در بخش دیگری 
آموزش  داریم  »درخواست  کرد:  اظهار 

و  پیگیری  جدیت  با  ادارات  کارشناسان 
فرایند صدور مجوزها تسهیل شود«.

تشکيل اتحاديه خيريه در كرمان 
ضروری است

این  ادامه  در  کرمان  اتاق  رئیس 
اتاق  اجتماعی  مسئولیت های  به  نشست 
و گفت: »کار خیر در  اشاره کرد  کرمان 
کرمان سامان نداشته و به صورت متفرقه 
و تکراری است؛ بنابراین درخواست داریم 
برای راهبری کار خیر در کرمان اتحادیه 
راه  نقشۀ  یک  با  تا  شود  تشکیل  خیریه 
و تشخیص اولویت ها بتوانیم فعالیت های 

خیر را ساماندهی کنیم«.
اینکه  بیان  با  طبیب زاده  سیدمهدی 
مشاهده می شود  کارآفرینی  در  کار خیر 
توسط  دانشگاه  احداث  آن  نمونۀ  که 
اتاق  »در  افزود:  است،  افضلی پور  مرحوم 
این موضوع مواجه هستیم  با  نیز  کرمان 
هیات  و  رئیسه  هیات  اعضای  همۀ  و 
نمایندگان اتاق کرمان در کار خیر نقش 

داشته و دارند«.

پيشبرد استان بر اساس نقشۀ راه 
مشخص باشد

رئیس کمیسیون توسعه صادرات اتاق 
کرمان نیز در این نشست بیان کرد: »در 
حال حاضر هیچ نقشۀ راهی برای پیشبرد 
جزیره ای  به صورت  همه  و  نداریم  استان 

کار می کنند«.
»با  گفت:  محمدمیرزائیان  محمدعلی 
در  بالایی  ظرفیت های  اینکه  به  توجه 
می تواند  استانداری  دارد،  وجود  استان 

محوریت ایجاد نقشۀ راه باشد«.
از  درصد   ۵۰ تولید  به  اشاره  با  وی 

پسته ایران در کرمان، اظهار کرد: »خرما، 
مس، فولاد، زعفران، محصولات گلخانه ای 
استان  ظرفیت های  از  دارویی  گیاهان  و 
باید نقشۀ راهی برای  کرمان هستند که 
آنها داشت و برای حمل ونقل محصول در 

آینده اقداماتی انجام داد«.

بروكراسی اداری در صدور مجوزها 
نيازمند اصلاح است

دفتر  رئیس  و  نمایندگان  هیات  عضو 
اتاق کرمان در جنوب نیز در این نشست 
استان  اقتصاد  اینکه وضعیت  بر  تأکید  با 
صدور  »برای  گفت:  است،  نامناسب 
نیروگاه های  حوزۀ  در  به ویژه  مجوزها 
وجود  بسیاری  دشواری های  خورشیدی 

دارد که باید حل شود«.
کرد:  اضافه  افشاری پور  محمد 
باید  مجوزها  صدور  فنی  »کارشناسان 
بروکراسی  و  ببینند  را  لازم  آموزش های 

اداری در این زمینه اصلاح شود«.

حفظ حقوق دولتی معادن در كرمان 
با جديت پيگيری شود

رئیس  و  نمایندگان  هیات  عضو 
در  نیز  رفسنجان  در  کرمان  اتاق  دفتر 
کرمان  »اتاق  کرد:  بیان  نشست  این 
همۀ  در  و  دارد  بسیاری  ظرفیت های 
و  کارشناسی  فعالیت های  زمینه ها 
می تواند  بنابراین  داده،  انجام  تخصصی 
و  بهتر  نتیجه گیری  برای  راهی  چراغ 

پایدارتر باشد«.
برای  امیدواری  ابراز  با  حجت  مجید 
تداوم نشست های اتاق با استاندار، افزود: 
تا  می کند  کار  خالصانه  کرمان  »اتاق 
و  شود  حل  اقتصادی  فعالان  مشکلات 
را  خود  ارتباط  نیز  استاندار  امیدواریم 
در  همواره  اتاق  زیرا  کند،  بیشتر  اتاق  با 
کنار دولت بوده و می تواند کار کارشناسی 

انجام دهد«.
وی ادامه داد: »از استاندار درخواست 
داریم بحث حفظ حقوق دولتی معادن را 
با جدیت پیگیری کند زیرا اگر این حقوق 
مشکلات  از  بسیاری  بماند،  استان  در 

استان حل خواهد شد«.
کرمان  اتاق  معدن  کمیسیون  رئیس 
بزرگ  شرکت های  مالیات  اینکه  بیان  با 
استان هزینه  قانون می تواند در  براساس 
نیز  مالی شرکت ها  شود، گفت: »گردش 

باید در استان باشد«.


